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РЕФЕРАТ

Дипломная работа: 68 с., 4 рис., 16 табл., 25 ист., 3 прил.
БЮДЖЕТ, РАСХОДЫ, ФИНАНСОВОЕ ПЛАНИРОВАНИЕ, 

ФУНКЦИОНАЛЬНАЯ КЛАССИФИКАЦИЯ РАСХОДОВ, ТЕКУЩИЕ 
РАСХОДЫ, КАПИТАЛЬНЫЕ РАСХОДЫ, БЮДЖЕТНЫЕ СМЕТЫ

Объект исследования - ГУ ’’Кобринский районный центр по обеспечению 
деятельности бюджетных организаций”.

Предмет исследования - расходы ГУ ’’Кобринский районный центр по 
обеспечению деятельности бюджетных организаций”.

Цель работы: анализ финансового планирования расходов ГУ”Кобринский 
районный центр по обеспечению деятельности бюджетных организаций”, 
направления совершенствования.

Методы исследования: анализ и синтез, описания, классификация, 
систематизация, а также метод сравнительного анализа.

Исследования и разработки: исследована экономическая сущность и 
необходимость финансового планирования, изучена сущность и значение 
расходов бюджетной организации и бюджетных смет организации, порядок 
составления, рассмотрения и утверждения. Проведен анализ практики 
планирования расходов организации, а также были предложены направления 
совершенствования системы финансового планирования расходов 
ГУ’Кобринский районный центр по обеспечению деятельности бюджетных 
организаций”.

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно
аналитический материал правильно и объективно отражает состояние 
исследуемого процесса, а все заимствованные из литературных и других 
источников теоретические, методологические и методические положения и 
концепции сопровождаются ссылками на их авторов.

(подпись студента)
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ABSTRACT

Thesis: 68 . p., 4 fig., 16 tables, 25 sour., 3 adj.
BUDGET, EXPENSES, FINANCIAL PLANNING, FUNCTIONAL

'•CLASSIFICATION OF EXPENSES, CURRENT EXPENSES, CAPITAL 
EXPENDITURES, BUDGET ESTIMATES

The object of the study is the State Institution ’’Kobrin District Center for 
ensuring the activities of budgetary organizations”.

The subject of the study is the expenses of the State Institution ’’Kobrin 
District Center for ensuring the activities of budgetary organizations".

Purpose of the work: analysis of financial planning of expenses of the State 
Institution”Kobrin district Center for ensuring the activities of budgetary 
organizations”, areas of improvement.

Research methods: analysis and synthesis, descriptions, classification, 
sys^^i^^1^^:z^^ion, as well as the method of comparative analysis.

Research and development: the economic essence and necessity of 
financial planning are investigated, the essence and significance of the expenses of 
a budget organization and budget estimates of the organization, the procedure for 
drafting, reviewing and approving are studied. The analysis of the practice of 
planning the organization's expenses was carried out, and directions for improving 
the system of financial planning of expenses of the State Institution ’’Kobrin 
District Center for ensuring the activities of budget organizations” were proposed.

The author of the work confirms that the computational and analytical 
material given in it correctly and objectively reflects the state of the process under 
study, and all theoretical, methodological and methodological provisions and 
concepts borrowed from literary and other sources are accompanied by references 
to their authors.

(student's signature)
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